
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Kommunestyre
Møtested: Rom 2 og 3, Storfjord Rådhus
Dato: 28.10.2009
Tidspunkt: 09:00 – 16:00

Følgende faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hanne Braathen Leder STSP
Odd Geir Fagerli Medlem STSP
Tor Erik Skoglund Medlem STSP
Hallgeir Naimak Medlem STSP
Per Roger Aronsen Medlem STSP
Birger Sommerseth Medlem STH
Jan Kåre Pedersen Medlem STFRP
Tore Isaksen Medlem STSP
Inger Heiskel Medlem STAP
Terje Malin Medlem STAP
Anne Marie Nilsen Medlem STAP
Steffen E. Dreyer Medlem STAP
Øistein Nilsen Medlem STSKF
Lill K. Berntsen Medlem STSKF
Arvid Lilleng Medlem STFL

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:
Navn Funksjon Representerer
Veronika Bakke MEDL STSP
Kåre Eriksen MEDL STAP

Følgende varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer
Knut Jentoft Kåre Eriksen STAP
Ilmar Monlund Veronika Bakke STSP

Fra Eldrerådet: Hugo Westby

Merknader
Fra Arvid Lilleng, Felleslista:
Vedleggene, innspill fra offentlig høring, var ikke sendt ut med saksdokumentene.

Fra Øistein Nilsen, Skibotn Folkeliste:
Han etterlyser regnskap for 2008.
Svar fra ordføreren: Regnskapet er hos kontrollutvalget som skal behandle det den 
09.11.09

Fra Odd Geir Fagerli, SP:
Ingen vedlegg var sendt ut med møteinnkallingen.



Forespørsel fra ordføreren om å behandle ekstrasak
Skibotnsenteret AS – Kommunens støtte og oppfølging. Betinget utvidelse av kommunens 
aksjekapital i selskapet.

Ekstrasaken behandles – enstemmig vedtatt

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Trond R. Larsen Kontorsjef
Gunnar F. Grundetjern Økonomisjef
May-Tove Lilleng Oppvekst- og kultursjef
Erling Lund Fung. driftssjef
Steinar Engstad Fra driftsetaten
Steinar Dalheim Eriksen Kystsoneplanlegger
Maria Figenschau Fra kulturetaten

Arvid Lilleng fikk permisjon fra kl 12.00 under behandling av sak 74/09
Tor-Erik Skoglund fikk permisjon fra kl 14.30 under behandling av sak 78/09

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Lill Kvalberg Berntsen Knut Jentoft



 Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr

PS 71/09 Referatsaker Kommunestyret 28. oktober 2009 2009/9186
PS 72/09 Økonomirapport pr 31.08.09 2009/9209

PS 73/09 Budsjettrevisjon oktober 2009 2009/9210
PS 74/09 Søknad fra Storfjord Torsk as om fire nye 

akvakulturtillatelser for matfisk av torsk på ny 
lokalitet Røykenes i Storfjord kommune.

2009/7472

PS 75/09 Fjellkraft as - Søknad om bygging av 
Kjeldalselva kraftverk i Storfjord kommune, 
Troms - høring av redusert alternativ.

2009/9028

PS 76/09 Reguleringsplan fritidsbebyggelse Parasmoen. 2009/1611

PS 77/09 Utbygging av Steindalsområdet 2009/9204
PS 78/09 Utredning - etablering av kunstgressbane ved 

Hatteng skole - ny behandling
2009/9144

PS 79/09 Søknader om kommnalt tilskudd til 
anleggsutbygging 2009

2009/8539

Sak 80/09 Skibotnsenteret AS – Kommunenes støtte og 
oppfølging. Betinget utvidelse av kommunens 
aksjekapital i selskapet.

 2009/9367

PS 71/09 Referatsaker Kommunestyret 28. oktober 2009

Rådmannens innstilling
Sakene ble referert.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:
Sakene ble referert.

Vedtak:
Sakene ble referert.



PS 72/09 Økonomirapport pr 31.08.09

Rådmannens innstilling
Saken tas til orientering

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:
Økonomisjefen orienterte og gjennomgikk regnskapsrapporten og svarte på spørsmål fra 
kommunestyret.

Økonomirapporten tas til orientering.
Enstemmig vedtatt

Vedtak:
Økonomirapporten tas til orientering.

PS 73/09 Budsjettrevisjon oktober 2009

Rådmannens innstilling
Tiltak 1 – 14 finansieres med bruk av kommunens disposisjonsfond.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:

Nummer 2009 2010 2011 2012
1 103.500
2 50 000
3 20 000
4 45 000 7 000 7 000 7 000
5 16 000
6 10 000 60 000 60 000 60 000
7 100 000
8 - 100 000 -100 000 -100 000 -100 000
9 40 000
10 1 060 000 1 060 000 1 060 000
11 200 000
12 165 000
13 50 000
14 80 000



Sum 779.500 1 027 000 1 027 000 1 027 000

Alle tiltak ovenfor finansieres med bruk av dispfond, og innarbeides i økonomiplan 2010-2013

Det ble stemt punktvis for rådmannens innstilling og forslag fra Skibotn Folkeliste.

1. Helsehus
Etter gjennomgang ved bedriftshelsetjenesten må det kjøpes inn en del nye kontormøbler på 
kontoret til jordmor.  Engangskostnad på kr 40.000 i 2009
Datasystemet for pasientsvar og journaler må byttes ut (gjelder hele landet), det fører også til at 
nesten alle PC’ene må byttes ut. Totalkostnad PC’er, konvertering og opplæring kr 63.500 som 
engangskostnad i 2009

Enstemmig vedtatt

2. Regionrådet
Årlig innbetaling til regionrådet er i 2009 høyere enn det kommunen la opp til i budsjettet, 
behov for budsjettregulering kr 50.000

Enstemmig vedtatt

3. Eldrerådet
Eldrerådet har arrangert eldredagen (lokalt arrangement) og det er Storfjord Eldreråd sin tur til å 
arrangere regional samling (Nord-troms samling). Behov for 20.000 i 2009

Enstemmig vedtatt

4. AutoCad Revit
Programvare for utviklingsavdelingen, opplæring sammen med øvrige kommuner i Nord-troms 
reduserer kostnaden. Kostnad til programvare, lisens og opplæring i 2009 kr 45.000, kostnad de 
videre år (lisens) kr 7.000,-

Vedtatt med 16 mot 1 stemme

5. Satellittelefon
Til beredskapsformål i områder uten mobiltelefondekning.  Engangskostnad i 2009 kr 16.000,-

Vedtatt med 14 mot 3 stemmer som ble avgitt for forslag fra Skibotn Folkeliste

6. Leiebil driftsetaten
Det er behov for en leiebil til driftsetaten. Kostnad i 2009 kr 10.000 og fra 2010 kr 60.000 årlig

Forkastet med 12 mot 5 stemmer

7. Skanning av kart
Pr i dag ligger alle kommunens kart(reguleringskart) i papirformat.  Da kartene befinner seg i 
relativt store format (A1) er det ikke mulig å skanne dette lokalt. Når kartene er skannet vil disse 
bli tilgjengelige på kommunens nettsider, samt at planarbeidet vil være mye enklere. Kostnaden 
for å skanne dette er anslått til kr 100.000 som engangskostnad i 2009.

Vedtatt med 16 mot 1 stemme



8. Eiendomsskatt
Det er utstedt eiendomsskatt på akvakulturinstallasjoner. Beregningene viser at økte inntekter 
for kommunen vil være ca 100.000 årlig, fra 2009, med den eiendomsmassen som er pt.

Enstemmig vedtatt

9. Kompetansekartleggingsdatabase
Kommunen har gjennomført kompetansekartlegging. For å få oversikt over dette ønskes det å 
kjøpe inn et system som håndterer dette, og som er lett å vedlikeholde.
Kostnad 2009 kr 40.000

Vedtatt med 13 mot 4 stemmer som ble avgitt for forslag fra Skibotn Folkeliste

10. Borte bra, hjemme best
Vedtatt i kommunestyresak 21.09.09
Tas med i denne oversikten for å vise sammenhengen, og for å vedta finansiering

Enstemmig vedtatt

11. Vestersiasenteret
Etter at bygget har blitt noe omdisponert har det kommet pålegg fra helsemyndighetene om noe 
ominnredning for å legge forholdene skikkelig til rette. Kostnad i 2009 kr 200.000

Enstemmig vedtatt 

12. Underetasjen samfunnshuset Skibotn
I dette lokalet drives ungdomsklubben, for at denne skal fortsette å drive der må det gjøres noe 
arbeid knyttet til sikkerhetstiltak som nødutganger og ledelys. Kostnad i 2009 kr 165.000

Enstemmig vedtatt

13. Valmuen
Valmuen har hatt 2 innbrudd i sommer, Storfjord kommunes egenandel i forsikringssaker er kr 
50.000.  Denne egenandelen er ikke en kostnad som valmuen har mulighet til å dekke selv.  
Føres således til at valmuen har behov for kr 50.000 ekstra i 2009

Enstemmig vedtatt

14. Headhunter driftssjef
I arbeidet med å rekruttere ny driftssjef ønskes det å forsøke med et rekrutteringsbyrå, anslått til 
kr 80.000.

Vedtatt med 12 mot 5 stemmer som ble avgitt for forslag fra Skibotn Folkeliste



Forslag fra Skibotn Folkeliste v/Øistein Nilsen:
Pkt 5 endres til:
Engangskostnad i 2009 kr 16.000,- dekkes innenfor tildelt ramme 2009. 

Forkastet med 14 mot 3 stemmer

Pkt 6 utgår.
Vurderes på nytt ved budsjettbehandling – budsjett 2010.

Vedtatt med 12 mot 5 stemmer

Pkt 9
Kostnad 40.000,- innreguleres i allerede vedtatte ramme for 2009. 

Forkastet med 13 mot 4 stemmer

Tillegg til pkt 11
Rådmann bes utrede fremtidig bruk og organisering av Vestersiasenteret, herunder overdragelse 
av eksisterende bygningsmasse. Fremlegges kommunestyret våren 2010.

Vedtatt med 10 mot 7 stemmer

Pkt 14 utgår.
Rekruttering skjer ved ordinær/vanlig utlysning.

Forkastet med 12 mot 5 stemmer

Vedtak:

1. Helsehus
Etter gjennomgang ved bedriftshelsetjenesten må det kjøpes inn en del nye kontormøbler på 
kontoret til jordmor.  Engangskostnad på kr 40.000 i 2009
Datasystemet for pasientsvar og journaler må byttes ut (gjelder hele landet), det fører også til at 
nesten alle PC’ene må byttes ut. Totalkostnad PC’er, konvertering og opplæring kr 63.500 som 
engangskostnad i 2009

2. Regionrådet
Årlig innbetaling til regionrådet er i 2009 høyere enn det kommunen la opp til i budsjettet, 
behov for budsjettregulering kr 50.000

3. Eldrerådet
Eldrerådet har arrangert eldredagen (lokalt arrangement) og det er Storfjord Eldreråd sin tur til å 
arrangere regional samling (Nord-troms samling). Behov for 20.000 i 2009

4. AutoCad Revit
Programvare for utviklingsavdelingen, opplæring sammen med øvrige kommuner i Nord-troms 
reduserer kostnaden. Kostnad til programvare, lisens og opplæring i 2009 kr 45.000, kostnad de 
videre år (lisens) kr 7.000,-



5. Satellittelefon
Til beredskapsformål i områder uten mobiltelefondekning.  Engangskostnad i 2009 kr 16.000,-

6. Utgår.
Vurderes på nytt ved budsjettbehandling – budsjett 2010.

7. Skanning av kart
Pr i dag ligger alle kommunens kart(reguleringskart) i papirformat.  Da kartene befinner seg i 
relativt store format (A1) er det ikke mulig å skanne dette lokalt. Når kartene er skannet vil disse 
bli tilgjengelige på kommunens nettsider, samt at planarbeidet vil være mye enklere. Kostnaden 
for å skanne dette er anslått til kr 100.000 som engangskostnad i 2009.

8. Eiendomsskatt
Det er utstedt eiendomsskatt på akvakulturinstallasjoner. Beregningene viser at økte inntekter 
for kommunen vil være ca 100.000 årlig, fra 2009, med den eiendomsmassen som er pt.

9. Kompetansekartleggingsdatabase
Kommunen har gjennomført kompetansekartlegging. For å få oversikt over dette ønskes det å 
kjøpe inn et system som håndterer dette, og som er lett å vedlikeholde.
Kostnad 2009 kr 40.000

10. Borte bra, hjemme best
Vedtatt i kommunestyresak 21.09.09
Tas med i denne oversikten for å vise sammenhengen, og for å vedta finansiering

11. Vestersiasenteret
Etter at bygget har blitt noe omdisponert har det kommet pålegg fra helsemyndighetene om noe 
ominnredning for å legge forholdene skikkelig til rette. Kostnad i 2009 kr 200.000
Rådmann bes utrede fremtidig bruk og organisering av Vestersiasenteret, herunder overdragelse 
av eksisterende bygningsmasse. Fremlegges kommunestyret våren 2010.

12. Underetasjen samfunnshuset Skibotn
I dette lokalet drives ungdomsklubben, for at denne skal fortsette å drive der må det gjøres noe 
arbeid knyttet til sikkerhetstiltak som nødutganger og ledelys. Kostnad i 2009 kr 165.000

13. Valmuen
Valmuen har hatt 2 innbrudd i sommer, Storfjord kommunes egenandel i forsikringssaker er kr 
50.000.  Denne egenandelen er ikke en kostnad som valmuen har mulighet til å dekke selv.  
Føres således til at valmuen har behov for kr 50.000 ekstra i 2009

14. Headhunter driftssjef
I arbeidet med å rekruttere ny driftssjef ønskes det å forsøke med et rekrutteringsbyrå, anslått til 
kr 80.000.



PS 74/09 Søknad fra Storfjord Torsk as om fire nye akvakulturtillatelser for 
matfisk av torsk på ny lokalitet Røykenes i Storfjord kommune.

Rådmannens innstilling
Storfjord kommunestyre vil anbefale at Storfjord Torsk as gis tillatelse til midlertidig etablering 
av fire nye akvakulturtillatelser for matfisk av torsk på ny lokalitet Røykenes i Storfjord 
kommune. Det anbefales at tillatelsen gjøres tidsbegrenset til maksimum 3 år i påvente av 
ferdigstilling av kystsoneplanen og en avklaring av jernbaneplanene til Skibotn.
Kostnadene ved etablering og evt flytting av anlegget som en følge av kystsoneplanen, revisjon 
av arealplanen eller offentlige krav er Storfjord kommune uvedkommende.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:
Forslag fra AP v/Inger Heiskel:
Saken utsettes inntil resultatene fra Havforskningsinstituttet og Nofima sin kartlegging er ferdig 
i desember 2009.

Utsettelsesforslaget forkastet med 7 mot 10 stemmer.

Forslag fra Felleslista v/Arvid Lilleng:
Felleslista viser til tidligere uttalelser fra Fiskeridepartementet, Fiskeridirektoratet og 
Sametingets president, der samtlige krever utarbeidelse av kystsoneplaner før nye 
oppdrettskonsesjoner tildeles. Regjeringen har også uttalt i nytt lovforslag av slike anlegg ikke 
skal plasseres i gytefelt for fjordtorsken.
Videre viser vi til at Storfjord kommune har inngått avtale med Lyngen og Kåfjord kommune, 
om utarbeidelse av felles kystsoneplan.
Erfaringene fra etablerte anlegg i Bentsjordbukta (midt over et stort gytefelt for fjordtorsken), og 
utenfor Rasteby viser at anleggene fører til at etablert fjordtorsk forsvinner fra store deler av 
fjorden. Fiskerne melder nå at store mengder deformerte småtorsk (torskeyngler fra 
oppdrettsanleggene) sprer seg i hele fjordbassenget.
Vi krever derfor at etablerte anlegg fjernes og at nye anlegg for torskeoppdrett ikke tillates. 
Videre foreslår vi at hele Lyngenfjorden, inkl. sidefjordene Storfjord og Kåfjord vernes mot 
oppdrettsanlegg av alle slag.
Vi vil også påpeke at privatiseringen av fjordområdene, der den sjøsamiske befolkning taper en 
hevdvunnet rett til fiske i fjordstrøk, er et klart brudd med Norges forpliktelser i forhold til 
folkeretten, ulike FN-konvensjoner og også norsk lov.
De som til nå har uttale seg i denne saken viser med 1 unntak at samtlige sier nei til nye 
oppdrettsanlegg i hele Lyngenfjorden.
På bakgrunn av dette fremmes følgende forslag til vedtak:
Driftstyret vil avvente endelig behandling til etter at kystsoneplanen er vedtatt og stadfestet.

Forslag fra SP v/Halgeir Naimak:
Forslag til endring av ordlyd i rådmannens innstilling.

Storfjord kommunestyre vil i høringsuttalelse overfor Fiskeridirektoratet at Storfjord Torsk osv.

Forslag fra Felleslista v/Arvid Lilleng enstemmig forkastet
Forslag fra SP v/Halgeir Naimak vedtatt med 13 mot 3 stemmer.



Vedtak:
Storfjord kommunestyre vil i høringsuttalelse overfor Fiskeridirektoratet at Storfjord Torsk as 
gis tillatelse til midlertidig etablering av fire nye akvakulturtillatelser for matfisk av torsk på ny 
lokalitet Røykenes i Storfjord kommune. Det anbefales at tillatelsen gjøres tidsbegrenset til 
maksimum 3 år i påvente av ferdigstilling av kystsoneplanen og en avklaring av 
jernbaneplanene til Skibotn.
Kostnadene ved etablering og evt flytting av anlegget som en følge av kystsoneplanen, revisjon 
av arealplanen eller offentlige krav er Storfjord kommune uvedkommende.

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 19.10.2009 

Behandling:
Følgende uttalelser er mottatt i tillegg:
9. Sametinget, brev av 15.10.09:

 Sametinget mener at det ikke må gis tillatelse til oppdrettsanlegget for torsk mellom 
 Skibotn kai og Røykenes i Storfjord kommune.

5. Lyngen kommune – høringsuttalelse:
 Lyngen kommune frarår Storfjord kommune å gi tillatelse til akvakulturanlegg på Røykenes.

Forslag fra Felleslista v/Halvor Karlsen:
Felleslista viser til tidligere uttalelser fra Fiskeridepartementet, Fiskeridirektoratet og 
Sametingets president, der samtlige krever utarbeidelse av kystsoneplaner før nye 
oppdrettskonsesjoner tildeles. Regjeringen har også uttalt i nytt lovforslag av slike anlegg ikke 
skal plasseres i gytefelt for fjordtorsken.
Videre viser vi til at Storfjord kommune har inngått avtale med Lyngen og Kåfjord kommune, 
om utarbeidelse av felles kystsoneplan.
Erfaringene fra etablerte anlegg i Bentsjordbukta (midt over et stort gytefelt for fjordtorsken), og 
utenfor Rasteby viser at anleggene fører til at etablert fjordtorsk forsvinner fra store deler av 
fjorden. Fiskerne melder nå at store mengder deformerte småtorsk (torskeyngler fra 
oppdrettsanleggene) sprer seg i hele fjordbassenget.
Vi krever derfor at etablerte anlegg fjernes og at nye anlegg for torskeoppdrett ikke tillates. 
Videre foreslår vi at hele Lyngenfjorden, inkl. sidefjordene Storfjord og Kåfjord vernes mot 
oppdrettsanlegg av alle slag.
Vi vil også påpeke at privatiseringen av fjordområdene, der den sjøsamiske befolkning taper en 
hevdvunnet rett til fiske i fjordstrøk, er et klart brudd med Norges forpliktelser i forhold til 
folkeretten, ulike FN-konvensjoner og også norsk lov.
De som til nå har uttale seg i denne saken viser med 1 unntak at samtlige sier nei til nye 
oppdrettsanlegg i hele Lyngenfjorden.
På bakgrunn av dette fremmes følgende forslag til vedtak:
Driftstyret vil avvente endelig behandling til etter at kystsoneplanen er vedtatt og stadfestet.

Forslag fra FrP v/ Tore Isaksen:
Det gis ikke tillatelse til utvidelse av akvakulturtillatelser for matfisk i Røykenes, før 
Kystsoneplan er ferdigstillet. 

FrP v/ Tore Isaksen trakk sitt forslag.



Forslag fra AP v/ Kåre Eriksen:
Storfjord kommunestyre kan ikke anbefale at Storfjord Torsk gis tillatelse til midlertidig 
etablering av 4 nye akvakulturtillatelser for matfisk. 

1. Resultatene foreligger i desember 2009 av Havforskningsinstitutet og Nofima sin kartlegging 
av gyteområder for kysttorsk i Storfjord. Dette bla fordi Fiskeridirektoratet og Fiskeri- og 
Kystdepartementet i dag har en forvaltningspraksis som tilsier at det ikke gis tillatelser til 
oppdrett av torsk over eller i umiddelbar nærhet av kjente gytefelt for torsk. 
Disse ser for seg at prinsippet om å skille gytefelt og torskeoppdrett er viktig å fastholde. Dette i 
tilfelle at Røykenesområdet skulle vise seg å være gytefelt. 
2. Da åpenbare konfliktforhold med kommunaltekninske anlegg forligger, må konsekvensene og 
kostnader vedr. ev. flytting av utslippsområdet utredes og legges fram for kommunen før 
kommunen kan gå videre med sin saksbehandling. 
3. Som prinsipp bør ikke nye konsesjoner gis før kystsoneplanleggingen er ferdigstilt noe 
Sametinget og nabokommuner mfl. har vektlagt i sine høringsuttalelser. 

Rådmannens innstilling ble enstemmig avslått. Deretter ble de to andre forslagene satt opp mot 
hverandre. 

Kåre Eriksens forslag ble vedtatt med 4 mot 1 stemme. 

Vedtak:
Storfjord kommunestyre kan ikke anbefale at Storfjord Torsk gis tillatelse til midlertidig 
etablering av 4 nye akvakulturtillatelser for matfisk. 

1. Resultatene foreligger i desember 2009 av Havforskningsinstitutet og Nofima sin kartlegging 
av gyteområder for kysttorsk i Storfjord. Dette bla fordi Fiskeridirektoratet og Fiskeri- og 
Kystdepartementet i dag har en forvaltningspraksis som tilsier at det ikke gis tillatelser til 
oppdrett av torsk over eller i umiddelbar nærhet av kjente gytefelt for torsk. 
Disse ser for seg at prinsippet om å skille gytefelt og torskeoppdrett er viktig å fastholde. Dette i 
tilfelle at Røykenesområdet skulle vise seg å være gytefelt. 
2. Da åpenbare konfliktforhold med kommunaltekninske anlegg forligger, må konsekvensene og 
kostnader vedr. ev. flytting av utslippsområdet utredes og legges fram for kommunen før 
kommunen kan gå videre med sin saksbehandling. 
3. Som prinsipp bør ikke nye konsesjoner gis før kystsoneplanleggingen er ferdigstilt noe 
Sametinget og nabokommuner mfl. har vektlagt i sine høringsuttalelser. 

PS 75/09 Fjellkraft as - Søknad om bygging av Kjeldalselva kraftverk i 
Storfjord kommune, Troms - høring av redusert alternativ.

Rådmannens innstilling
Storfjord kommunestyre vil anbefale at Fjellkraft as får tillatelse til utbygging av Kjeldalselva 
kraftverk i samsvar med det reduserte alternativet. 
Det reduserte alternativet anses å være et miljømessig mye bedre alternativ enn den opprinnelige 
utbyggingsplanen.
Småkraftverket i Kjeldalselva er tatt med i kommunens småkraftplan.



Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt

Vedtak:
Storfjord kommunestyre vil anbefale at Fjellkraft as får tillatelse til utbygging av Kjeldalselva 
kraftverk i samsvar med det reduserte alternativet. 
Det reduserte alternativet anses å være et miljømessig mye bedre alternativ enn den opprinnelige 
utbyggingsplanen.
Småkraftverket i Kjeldalselva er tatt med i kommunens småkraftplan.

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 19.10.2009 

Behandling:
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Storfjord kommunestyre vil anbefale at Fjellkraft as får tillatelse til utbygging av Kjeldalselva 
kraftverk i samsvar med det reduserte alternativet. 
Det reduserte alternativet anses å være et miljømessig mye bedre alternativ enn den opprinnelige 
utbyggingsplanen.
Småkraftverket i Kjeldalselva er tatt med i kommunens småkraftplan.

PS 76/09 Reguleringsplan fritidsbebyggelse Parasmoen.

Rådmannens innstilling
Storfjord kommunestyre godkjenner reguleringsplan for fritidsboliger på eiendommen 54/34, 
Parasmoen datert 16.09.08. Det er ikke mottatt innsigelser til reguleringsplanen. 
Kommunestyrets vedtak er derfor egengodkjenning av reguleringsplanen.

Merknader fra ”eksisterende beboere” på forlengelse av felles avkjørsel tas ikke til følge.
Den planlagte felles avkjørsel er tilfredsstillende for utviklingen av feltet. Storfjord kommune 
anser også at reguleringsplanens navn er tilfredsstillende.

Storfjord kommune konstaterer at det er vann i nær tilknytning til reguleringsområdet. Dette 
vannet må kunne utnyttes gjennom privatrettslige avtaler mellom partene. Kommunen vil ikke 
igangsette planlegging av offentlig vannverk i tilknytning til området. Dersom eksisterende 
vannkilder blir berørt eller forurenset av tiltaket, må vanninntakene flyttes gjennom avtaler 
mellom partene.



Storfjord kommune vil kreve søknader om utslippstillatelse i de tilfeller hvor det legges inn 
vann i fritidsboligene. 

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:
Saken ble behandlet etter sak 79/09

Plan- og driftsstyrets innstilling enstemmig vedtatt

Vedtak:
Storfjord kommunestyre godkjenner reguleringsplan for fritidsboliger på eiendommen 54/34, 
Parasmoen datert 16.09.08. Det er ikke mottatt innsigelser til reguleringsplanen. 
Kommunestyrets vedtak er derfor egengodkjenning av reguleringsplanen.

Merknader fra ”eksisterende beboere” på forlengelse av felles avkjørsel tas ikke til følge.
Den planlagte felles avkjørsel er tilfredsstillende for utviklingen av feltet. Storfjord kommune 
anser også at reguleringsplanens navn er tilfredsstillende.

Storfjord kommune konstaterer at det er vann i nær tilknytning til reguleringsområdet. Dette 
vannet må kunne utnyttes gjennom privatrettslige avtaler mellom partene. Kommunen vil ikke 
igangsette planlegging av offentlig vannverk i tilknytning til området. Dersom eksisterende 
vannkilder blir berørt eller forurenset av tiltaket, må vanninntakene flyttes gjennom avtaler 
mellom partene.

Storfjord kommune vil kreve søknader om utslippstillatelse i de tilfeller hvor det legges inn 
vann i fritidsboligene. 

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 19.10.2009 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

Vedtak:
Storfjord kommunestyre godkjenner reguleringsplan for fritidsboliger på eiendommen 54/34, 
Parasmoen datert 16.09.08. Det er ikke mottatt innsigelser til reguleringsplanen. 
Kommunestyrets vedtak er derfor egengodkjenning av reguleringsplanen.

Merknader fra ”eksisterende beboere” på forlengelse av felles avkjørsel tas ikke til følge.
Den planlagte felles avkjørsel er tilfredsstillende for utviklingen av feltet. Storfjord kommune 
anser også at reguleringsplanens navn er tilfredsstillende.



Storfjord kommune konstaterer at det er vann i nær tilknytning til reguleringsområdet. Dette 
vannet må kunne utnyttes gjennom privatrettslige avtaler mellom partene. Kommunen vil ikke 
igangsette planlegging av offentlig vannverk i tilknytning til området. Dersom eksisterende 
vannkilder blir berørt eller forurenset av tiltaket, må vanninntakene flyttes gjennom avtaler 
mellom partene.

Storfjord kommune vil kreve søknader om utslippstillatelse i de tilfeller hvor det legges inn 
vann i fritidsboligene. 

PS 77/09 Utbygging av Steindalsområdet

Rådmannens innstilling
1. Storfjord kommune vil, under forutsetning av at det oppnås tilfredsstillende fordeling av 
kostnader (spleiselag) til veibygging, etablere vegen i Steindalen som kommunal vei. Prosjektet 
innfases i investeringsbudsjettet for 2010.

2. Storfjord kommune kjøper veigrunn og areal til parkering fra Asgeir Heiskel i henhold til 
tilbudt pris kr 2,00 pr m2. Oppgjør finner sted over 2010- budsjettet.

3. Storfjord kommune inviterer staten til å delta i prosjektet ettersom Steindalen er utpekt som 
kommunens innfallsport til Lyngsalpan landskapsvernområde.

4. Storfjord kommune framfører hovedledning for vann til området ved Akselstua i 2010 under 
forutsetning av at det blir avsatt nødvendige midler på investeringsbudsjettet. Ved 
prosjekteringen skal det vurderes om det er hensiktsmessig å bygge et høydebasseng for vann i 
Steindalen.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:
Ilmar Monlund stilte spørsmål om han er inhabil i saken.

Kommunestyret erklærte enstemmig Ilmar Monlund habil i saken.

Plan- og driftsstyrets innstilling enstemmig vedtatt

Vedtak:
1. Storfjord kommune vil, under forutsetning av at det oppnås tilfredsstillende fordeling av 
kostnader (spleiselag) til veibygging, etablere vegen i Steindalen som kommunal vei. Prosjektet 
innfases i investeringsbudsjettet for 2010.

2. Storfjord kommune kjøper veigrunn og areal til parkering fra Asgeir Heiskel i henhold til 
tilbudt pris kr 2,00 pr m2. Oppgjør finner sted over 2010- budsjettet.



3. Storfjord kommune inviterer staten til å delta i prosjektet ettersom Steindalen er utpekt som 
kommunens innfallsport til Lyngsalpan landskapsvernområde.

4. Storfjord kommune framfører hovedledning for vann til området ved Akselstua i 2010 under 
forutsetning av at det blir avsatt nødvendige midler på investeringsbudsjettet. Ved 
prosjekteringen skal det vurderes om det er hensiktsmessig å bygge et høydebasseng for vann i 
Steindalen.

Saksprotokoll i Storfjord Plan- og driftsstyre - 19.10.2009 

Behandling:
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak:
1. Storfjord kommune vil, under forutsetning av at det oppnås tilfredsstillende fordeling av 
kostnader (spleiselag) til veibygging, etablere vegen i Steindalen som kommunal vei. Prosjektet 
innfases i investeringsbudsjettet for 2010.

2. Storfjord kommune kjøper veigrunn og areal til parkering fra Asgeir Heiskel i henhold til 
tilbudt pris kr 2,00 pr m2. Oppgjør finner sted over 2010- budsjettet.

3. Storfjord kommune inviterer staten til å delta i prosjektet ettersom Steindalen er utpekt som 
kommunens innfallsport til Lyngsalpan landskapsvernområde.

4. Storfjord kommune framfører hovedledning for vann til området ved Akselstua i 2010 under 
forutsetning av at det blir avsatt nødvendige midler på investeringsbudsjettet. Ved 
prosjekteringen skal det vurderes om det er hensiktsmessig å bygge et høydebasseng for vann i 
Steindalen.

PS 78/09 Utredning - etablering av kunstgressbane ved Hatteng skole - ny 
behandling

Rådmannens innstilling
Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:
Forslag fra AP v/Knut Jentoft:



1. Storfjord kommunestyre forhåndsgodkjenner kunstgressbane.
2. Planleggingen fullføres og prosjektet søkes inn på prioriteringsliste for spillemidler.
3. Storfjord kommunestyre vil på et senere tidspunkt ta stilling til en eventuell finansiering 

av prosjektet.

Forslag fra SP/H/FrP:
Storfjord kommune er positiv til videre planlegging i samarbeid med Storfjord IL om utbygging 
av kunstgressanlegg etter behov på Hatteng grusbane.
Saken kommer tilbake til kommunestyret etter disse utredningene.

Forslag fra AP v/Knut Jentoft ble trukket.

Forslag fr aSP/H/FrP ble enstemmig vedtatt

Vedtak:
Storfjord kommune er positiv til videre planlegging i samarbeid med Storfjord IL om utbygging 
av kunstgressanlegg etter behov på Hatteng grusbane.
Saken kommer tilbake til kommunestyret etter disse utredningene.

PS 79/09 Søknader om kommnalt tilskudd til anleggsutbygging 2009

Henvisning til lovverk:

Ref.: Et friskt og aktivt Storfjord!
Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse 2008 – 2011

Rådmannens innstilling
Styre for oppvekst og kultur anbefaler at følgende tilskudd innarbeides i budsjettet for 2010:

1. Oteren bygdeutvalg – Oteren kultursti kr. 30.000,-

Følgende søknader avslås:
1. Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane 

Begrunnelse: Egenkapital kr.432.750,- er ikke fullstendig godkjent. Salg av skytterhus er 
ikke dokumentert, kun bankinnskudd.

2. Storfjord MC-klubb – Klubblokale og treffplass 
Begrunnelse: Kun ett tiltak per år kan få midler i hht. ”Et friskt og aktivt Storfjord!
Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse 2008 – 2011”. Tiltakene i søknaden 
fra Storfjord MC-klubb er prioritert for lavt til å nå opp i årets tildeling.

Retningslinjer for utbetaling av bevilget beløp:
§ Det kan foretas delutbetaling av inntil 50% av summen. Anmodning om delutbetaling 

må inneholde et delregnskap som dokumenterer at tilsvarende sum er benyttet på tiltaket.
§ Tilskudd som ikke blir brukt i løpet av 2 år etter at tilsagn er gitt vil bli inndratt.
§ Sluttutbetaling foretas etter at det er levert regnskap som viser at tildelt summen er 

benyttet på tiltaket. Regnskapet skal kunne dokumenteres.



Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:
Oppvekst- og kulturutvalgets innstilling enstemmig vedtatt

Vedtak:
2. Oteren bygdeutvalg – Oteren kultursti kr. 30.000,-

Følgende søknader avslås:
3. Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane 

Begrunnelse: Egenkapital kr.432.750,- er ikke fullstendig godkjent. Salg av skytterhus er 
ikke dokumentert, kun bankinnskudd.

4. Storfjord MC-klubb – Klubblokale og treffplass 
Begrunnelse: Dokumentasjon: ikke i orden - kostnader og finansiering mangler 
dokumentasjon. Kun ett tiltak per år kan få midler i hht. ”Et friskt og aktivt Storfjord!
Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse 2008 – 2011”. Tiltakene i søknaden 
fra Storfjord MC-klubb er prioritert for lavt til å nå opp i årets tildeling.

Retningslinjer for utbetaling av bevilget beløp:
§ Det kan foretas delutbetaling av inntil 50% av summen. Anmodning om delutbetaling 

må inneholde et delregnskap som dokumenterer at tilsvarende sum er benyttet på tiltaket.
§ Tilskudd som ikke blir brukt i løpet av 2 år etter at tilsagn er gitt vil bli inndratt.
§ Sluttutbetaling foretas etter at det er levert regnskap som viser at tildelt summen er 

benyttet på tiltaket. Regnskapet skal kunne dokumenteres.

Saksprotokoll i Storfjord Styret for oppvekst og kultur - 24.09.2009 

Behandling:
Under møtet opplyste saksbehandler at det var en feil i saksframlegget:  
Storfjord MC-klubb: Dokumentasjon er ”orden”. Korrekts skal være: Storfjord MC-klubb: 
dokumentasjon ikke i orden. Til anbefalinga tilføyes ”kostnader og finansiering mangler 
dokumentasjon”. 

Rådmannen innstilling endres til:

Rådmannens innstilling med endringer enstemmig vedtatt

Vedtak:
Styre for oppvekst og kultur anbefaler at følgende tilskudd innarbeides i budsjettet for 2010:

3. Oteren bygdeutvalg – Oteren kultursti kr. 30.000,-



Følgende søknader avslås:
5. Skibotn skytterlag – Skibotn skytebane 

Begrunnelse: Egenkapital kr.432.750,- er ikke fullstendig godkjent. Salg av skytterhus er 
ikke dokumentert, kun bankinnskudd.

6. Storfjord MC-klubb – Klubblokale og treffplass 
Begrunnelse: Dokumentasjon: ikke i orden - kostnader og finansiering mangler 
dokumentasjon. Kun ett tiltak per år kan få midler i hht. ”Et friskt og aktivt Storfjord!
Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse 2008 – 2011”. Tiltakene i søknaden 
fra Storfjord MC-klubb er prioritert for lavt til å nå opp i årets tildeling.

Retningslinjer for utbetaling av bevilget beløp:
§ Det kan foretas delutbetaling av inntil 50% av summen. Anmodning om delutbetaling 

må inneholde et delregnskap som dokumenterer at tilsvarende sum er benyttet på tiltaket.
§ Tilskudd som ikke blir brukt i løpet av 2 år etter at tilsagn er gitt vil bli inndratt.
§ Sluttutbetaling foretas etter at det er levert regnskap som viser at tildelt summen er 

benyttet på tiltaket. Regnskapet skal kunne dokumenteres.

PS 80/09 Skibotnsenteret AS - Kommunenes støtte og oppfølging. Betinget 
utvidelse av kommunens aksjekapital i selskapet

Rådmannens innstilling
Storfjord kommune sier seg villig til å øke sin aksjekapital i Skibotnsenteret med inntil 
kr 200 000. Kommunens utvidelse er betinget av at LHL sletter sin gjeld i selskapet, slik at dette 
kommer i posisjon til å inngi anbud våren 2010. Midlene dekkes via kommunens 
disposisjonsfond.

Saksprotokoll i Storfjord Kommunestyre - 28.10.2009 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt

Vedtak:
Storfjord kommune sier seg villig til å øke sin aksjekapital i Skibotnsenteret med inntil 
kr 200 000. Kommunens utvidelse er betinget av at LHL sletter sin gjeld i selskapet, slik at dette 
kommer i posisjon til å inngi anbud våren 2010. Midlene dekkes via kommunens 
disposisjonsfond.


